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Hej udvalg 

 

Det er dejligt når der bliver bevilliget penge til projekter hvor man bor. Men kontrollerer dem der bevilliger 

pengene hvad de får ud af beløbet de bevilligede eller stoller de fast på embedsmændene, ja der er 

spørgsmålet. 

Transportudvalget bevilligede i starten af 2018 37,5 mill. til en støjskærm for Bjæverskov By hvor 

motorvejsstøjen efterhånden er blevet kraftig.  

Udvalget har fået forelagt et fakta ark (vedhæftet) der viser den projekterede støjskærm og der ser fint ud, 

desværre har man ikke vist resten af Bjæverskov By. Som det ligeledes vedhæftet vil støjskærmen kun 

skærme for 2/3 af Bjæverskov By og 1/3 vil få forstærket støjen. Se vedhæftede skitser. 

Jeg har være skriftlig i kontakt med Vejdirektoratet og her fortæller mig skriftligt at det ikke er HELE 

Bjæverskov der bliver støjdæmpet, når jeg samtidig beder om aktindsigt ser jeg at TM tager sig godt betalt. 

Her ser man tydeligt at det er embedsmændene der styrer og ikke kommer med fakta til folketingsudvalgs 

medlemmerne. Det fremgår af at den projekterede anlægsudgift er 37,5 mill., men ikke at Vejdirektorater 

tager sig selv betalt med 30% for projektering af støjskærmen og administration. Forespørg om kalkulation. 

Håber i vil gøre noget ved det så vi kan genoprette troen på at det er politikkerne der styrer og ikke 

DJØFérne. Og vi vil gerne i Bjæverskov have en støjskærm for hele byen som formodentligt udvalget troede 

de havde bevilliget 

 

Vedhæftet skitser der viser fakta ark som udvalget hat fået forelagt samt udsnittet for hele byen. 

 

Med venlig hilsen 

Per Rendsborg 

Ringstedvej 468 

4632 Bjæverskov 
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